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Protokół nr 12/07
z  posiedzenia Komisji Infrastruktury Rady Miasta Krakowa

odbytego w dniu 3 lipca 2007 roku
w sali Kupieckiej Urzędu Miasta Krakowa

W posiedzeniu, któremu przewodniczyła Katarzyna Matusik- Lipiec -
Wiceprzewodnicząca Komisji, udział wzięli członkowie Komisji wg listy obecności
stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego protokołu, Tadeusz Trzmiel – Zastępca Prezydenta
Miasta Krakowa, Krzysztof Adamczyk – Pełnomocnik Prezydenta Miasta ds. realizacji
inwestycji strategicznych, Wacław Skubida – Dyrektor Wydziału Inwestycji, Krzysztof
Kowal –  Dyrektor Krakowskiego Zarządu Komunalnego, Jan Tajster – Dyrektor
Krakowskiego Zarządu Dróg, Iwona Król – Zastępca Dyrektora Krakowskiego Zarządu Dróg
oraz inni zaproszeni goście.

Katarzyna Matusik-Lipiec po stwierdzeniu quorum pozwalającego na podejmowanie
prawomocnych decyzji o godzinie 13.00 otworzyła posiedzenie Komisji.
Komisja przez aklamację przyjęła następujący porządek posiedzenia:
1.Informacja Prezydenta Miasta na temat stanu przygotowań inwestycji strategicznych
   i programowych wpisanych do budżetu Miasta Krakowa na 2007 rok.
2.Informacja na temat stanu przygotowań dotyczących realizacji zadania budowy spalarni
   śmieci.
3.Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie:
a) ustalenia kierunków działania dla Prezydenta Miasta Krakowa dotyczących przygotowania
zasad i trybu przeprowadzania konsultacji z mieszkańcami Gminy Miejskiej Kraków przy
realizacji inwestycji miejskich (druk nr 263),
b)pozbawienia Małego Rynku kategorii drogi gminnej (druk nr 284).
4. Informacja na temat podziału zadań pomiędzy MPWiK, KZK i LII w ramach realizacji
  budowy kanalizacji sanitarnej.
5.Przedstawienie informacji na temat  stanu zaawansowania budowy kanalizacji sanitarnej
   i opadowej  na obszarze Bronowic Wielkich  oraz os.Rybitwy-Przewóz.
6. Sprawy bieżące.
7.Oświadczenia i komunikaty.

Ad.1
Informacja Prezydenta Miasta na temat stanu przygotowań inwestycji strategicznych
   i programowych wpisanych do budżetu Miasta Krakowa na 2007 rok.

Przedłożona informacja stanowi załącznik do protokołu.
Krzysztof Adamczyk – Pełnomocnik Prezydenta ds. realizacji inwestycji strategicznych
W dyskusji udział wzięli kolejno:
Katarzyna Matusik-Lipiec pytała co dzieje się z przebudową ronda Ofiar Katynia.
Ponadto chciała wiedzieć, czy  remont al. 29 Listopada czy musi odbywać się w tym samym
czasie, kiedy odbywa się modernizacja połączenia tramwajowego do Krowodrzy.
Jerzy Połomski zwrócił uwagę na przedłużenie ulicy Meissnera.
Iwona Król – Zastępca Dyrektora Krakowskiego Zarządu Dróg wyjaśniła, że odnośnie ronda
Ofiar Katynia trwają starania o otrzymanie decyzji środowiskowej. Obecnie decyzja ta leży
w kompetencjach Ministerstwa Środowiska. Na każdym etapie decyzja ta jest oprotestowana.
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Przedłużenie ulicy Meissnera będzie budowane, umowa została podpisana z wykonawcą
natomiast problem tkwi w wykupie terenu pod tę inwestycję.

Ad.2
Informacja na temat stanu przygotowań dotyczących realizacji zadania budowy spalarni
   śmieci.

Przedłożona informacja stanowi załącznik do protokołu.

Ustalono wspólne posiedzenie Komisji Infrastruktury oraz Komisji Planowania
Przestrzennego na 30 sierpnia br.

Ad.3
Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie:
a)pozbawienia Małego Rynku kategorii drogi gminnej (druk nr 284).

Wobec braku głosów w dyskusji Komisja w głosowaniu 7 głosami za (jednomyślnie)
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie pozbawienia Małego Rynku
kategorii drogi gminnej  - druk nr 284 (Opinia Nr22 /07 z 3 lipca 2007r.)

b)ustalenia kierunków działania dla Prezydenta Miasta Krakowa dotyczących przygotowania
zasad i trybu przeprowadzania konsultacji z mieszkańcami Gminy Miejskiej Kraków przy
realizacji inwestycji miejskich (druk nr 263),

W obecności 7 członków Komisji – Komisja 4 głosami za, przy 3 przeciw, 0 wstrzymujących
się pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie ustalenia kierunków działania
dla Prezydenta Miasta Krakowa dotyczących przygotowania zasad i trybu
przeprowadzania konsultacji z mieszkańcami Gminy Miejskiej Kraków przy realizacji
inwestycji miejskich  - druk nr 263 (Opinia Nr23 /07 z 3 lipca 2007r.)

Ad.4
 Informacja na temat podziału zadań pomiędzy MPWiK, KZK i LII w ramach realizacji
  budowy kanalizacji sanitarnej.

Punkt został  zdjęty z porządku posiedzenia.

Ad.5
Przedstawienie informacji na temat  stanu zaawansowania budowy kanalizacji sanitarnej
   i opadowej  na obszarze Bronowic Wielkich  oraz os.Rybitwy-Przewóz.

Punkt został zdjęty z porządku posiedzenia.

Ad.6
 Sprawy bieżące.

Nie zgłoszono żadnych spraw bieżących

Ad.7
Oświadczenia i komunikaty.
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Brak

Wobec zrealizowania porządku, Wiceprzewodnicząca Komisji  o godzinie 15.30
zamknęła  posiedzenie.

     Wiceprzewodnicząca Komisji

      Katarzyna Matusik- Lipiec

Protokołowała:

Beata Czepiec


